
Zápis z výboru MO LTM dne 6. 11. 2023 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

    - Doksany ze dne 6.10. 

- Lovosice ze dne 26.10. 

        - Bohušovice ze dne 12.10. 

     - Úštěk ze dne 13.10.  

    

2. SUS – Materiál k projednání – Problematika zrušení pracovního příspěvku (brigád)  

3. SUS – Plán hospodářských prověrek 2023  

4. Česká dominikánská provincie – Oznámení o prodeji nemovitostí v k.ú. V. Újezd 

  

- Výbor bere na vědomí 

 

 

Různé: 

 

 

Bulant 

• Chata v Lovosicích je zapsána a zaevidována do katastru nemovitostí.  

• Nechal hlasovat, zda bude MO nadále pronajímat rybník V. Újezd v návaznosti na změnu majitele. 

Výbor schválil zrušení nájemní smlouvy (pachtu), a to z důvodů nedostatku vody a vysychání 

tohoto rybochovného zařízení. Bude připravena výpověď a zaslána novému majiteli. 

• Seznámil výbor s materiálem ohledně snahy Rady ČRS o zrušení brigád a zavedení pracovní 

povinnosti pro všechny členy ČRS. Výbor jednomyslně nesouhlasí s navrženou variantou a bude 

zpracováno písemné stanovisko za MO Ltm, které bude odesláno na SUS. 

• Požaduje po čistotářích jednotlivých MS dodání ročního hlášení do 15.12.2023. 

• Předložil výboru návrh odměn funkcionářů MO Ltm za rok 2023, který byl schválen a jednotliví 

činovníci si v dané částce vystaví cestovní příkaz, který bude proplacen v kanceláři RD.  

• Poděkoval MS Doksany za vyúčtování chaty v N. Dvorech, kde čistý zisk za rok 2023 činil 

63.000Kč – předán do účetnictví MO Ltm.   

• Požaduje od MS a odborů rozpočet na rok 2024 a to nejpozději do 15.12.2023. 

 

 
Čurda 

• Připravil k distribuci krmení (soja) pro chovné rybníky v Brozanech a Břehoryjích, předáno 
zástupcům MS. 

• Na Úštěckém potoce dochází k stavebním pracím, aniž by byla MO Ltm upozorněna předem. 
 
 
Růžek 

• Informoval o průběhu příprav v programu RIS a jeho zpuštění v rámci MO. 

• Požaduje nákup tiskárny pro tisk štítků na povolenky – výbor schvaluje. 

• Požaduje razítko, jako náhradu za vlepování členské známky, výbor souhlasí. Zajistí si p. Růžek 
ve spolupráci s p. Prokopem. 

• Zajistil výrobu malé branky pro pěší na pozemek MO, která by měla být instalováno do konce roku 
(bota V. Žernoseky). 



 
Turčín 

• Informoval o proběhlých vysazování násad candáta, kapra a lína v průběhu října spolu 
s výsledkem produkce vlastních násad v rámci rybochovných zařízení MO Ltm. Viz samostatná 
příloha. 

• Trvá úkol kontaktovat p. Jeřábka, pro prohlídku pstruhových rybníků s možností prověření 
následné revitalizace – rozpočet nákladů na opravu Opárna nebo Vysoké. Termín fyzické kontroly 
Opárna oznámí předem p. Durčekovi. 

 
 
Prokop  

• Požaduje dodat vyúčtování dotací u MS Úštěk do příštího výboru. 
  
 

Löwy 

• Požaduje zaslat ceník povolenek na rok 2024, až bude zaslán od SUS ke zveřejnění na webu. 

• Seznámil výbor se zpracovaným seznamem povolenek zdarma za jednotlivé odbory a MS, seznam 
byl schválen výborem. 

• Navrhuje upravit cenu rekreace na chatě v N. Dvorech pro rok 2024, návrh ceníku změn provede 
MS Doksany do příští schůze a předloží ke schválení výboru MO.  

 
 

Kovrzek 

• Informoval o protékání stavidla na Břehoryjích a proto nutnou častější kontrolu. 

• Zajistil krmení ve formě řepky, která bude vysypána rovnou do Břehoryjí. 

• Vznesl dotaz na zajištění sekání okolních ploch na Břehoryjích, výbor souhlasí a pověřuje p. 
Kovrzka k zajištění posekání okolních ploch.  

 

 

Novák 

• Dodá co nejdříve vyúčtování za mládež a čerpání dotace od SUS. 

• Dodá rozpočet na závodníky pro rok 2024. 

• Prověří na ředitelství Povodí Labe možnost prohrabání Karaše.  
 

 

Šťástka 

• Informoval o podezření na pytláctví ukrajinských spoluobčanů na dolním Ohři, prozatím 

nepotvrzeno – bude zvýšena kontrola revíru ze strany MS a RS. 

 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 4. prosince 2023 (pondělí) od 17:30 hodin. 


